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内容概要

　　《燕园教育·2012同等学力申请硕士学位英语考试：过关冲刺8套题》对部分核心词汇辅之以经典
的考题进行深入地分析，使考生巩固对该词的掌握和运用情况，做到记单词与考试紧密结合，对考试
的内容融会贯通。
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章节摘录

版权页：In November 1970 Yukio Mishima, together with some of his fanatical followers from the
ultra-nationalistic Shield Society which he had founded in 1966, broke into the headquarters of Japan'sEastern
Defense Forces armed with swords and daggers, overpowered some aides, tied up the commanding general, and
demanded that the troop8 be assembled to hear a speech. Mishima addressedthe troops for ten minutes, inciting
them to rebel against the constitutional govemment imposed by the United States that had, in his words, "turned
Japan spineless. " Receiving only ridicule in response, he returned to the general's office and there, before the
general's unbelieving eyes, proceeded to kill himself in strict accordance with the traditional samurai ritual of
seppuku.  After Mishimahad driven a dagger deep into left abdomen, one of his aides severed his head with a
sword. Theaide likewise killed himself and was beheaded; the others surrendered.
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编辑推荐

《2012同等学力申请硕士学位英语考试:过关冲刺8套题》：刘仕美编著的《同等学力申请硕士学位英
语考试过关冲刺8套题(2012)》为考生全程领航和理性分析，引领考生高效通过考试难关。
每套试卷都有详细的标准答案和解析。
考生可以利用本套试卷进行考前模拟实战训练，检验自己的学习成果，及时进行查漏补缺，有针对性
的进行复习备考。
由多次参加命题及阅卷的专家亲自编写，内容系统、权威，严格按照最新考试大纲，系统精讲精练大
纲规定的考点，荟萃专家智慧，启迪备考，提高考生综合应试能力。
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